



描述：

KS4是一款卡拉OK音箱，採用二路三單元低音反射式設計，配置了2x10"中低頻驅動單元和1個1.73"鈦膜高頻壓縮驅動器。獨特的三角形恒定指向性號角，並排在兩祇10"低頻驅動單元之間，更有效地控制中高頻的頻率定向。採用高精度元件分頻電路，對各個頻段準確控制，銜接完美無瑕、過度順滑。播放音樂及卡拉OK人聲還原一樣優美動人，中高频表現趨于柔美，中低頻人聲柔和順暢，低音強勁，動態驚人。KS4採用15mm高密度板材制造箱體、堅固環保塗層保護外殼，音箱前面板採用金屬網罩內貼聲學透聲海綿作揚聲器保護，頂部裝置了2顆M8吊裝螺絲，接線合裝有旋鈕式接線柱。使用標準萬向吊裝結構，安裝簡潔方便。

Description:

KS4 is a karaoke speaker, 2 way 3 units LF reflection design. 2x10" MF/LF driver and 1x1.73" titanium HF units. Unified triangle firmed directing horn, placed between two 8" drivers, more effectively control the frequency directing of MF/HF. High precision components crossover, accurately control each frequency range, line up smoothly, playing music and human voice nicely and movingly. MF/HF is soft, beautiful and smoothly. MF/LF presents human voice, LF powerful, shocking. KS4 is made by 15mm high density wood, and strong environmental paint to protect. Metal grille covered with acoustic foam to protect driver. There are 2 M8 screws on top. Knob wire pole. Standard flying design, simple and convenient for installing.

特性：

- 二路全頻設計
- 典雅的外型
- 不對稱恒定指向輻射設計號角
- 極具魅力的人聲表現
- 安裝簡便

Features:

- 2 way full range
- Elegant look
- Asymmetry firmed directing horn
- Charming voice performance
- Convenient for installing

應用：

- 酒吧、夜總會、俱樂部
- 量販式KTV
- 固定安裝補聲
- 環繞聲布置

Applications:

- Bar, ball room, club
- KTV
- Permenant installation sound re-fill
- Surrounding speaker

Specifications規格

System 系統

Frequency Response 頻響	50 Hz - 20 kHz (± 3 dB)
Sensitivity 靈敏度	96 dB SPL (1W @ 1m)
Nominal Impedance 阻抗	8 ohms
Power Handling 功率	250 watts (rms額定), 500 watts (program節目), 1000 watts (peak最大)
Maximum SPL 最大聲壓	120 dB
Nominal Dispersion 指向性	120° horizontal (水平), 80° vertical (垂直)
Crossover Frequency 分頻點	1.8 kHz

DRIVERS 驅動器

Low Frequency 低頻	2 x 10(in) 260 mm dia (直徑), 38mm (1.5in) voice coil dia (音圈直徑)
High Frequency 高頻	1 x 1.75(in) 44 mm voice coil dia (音圈直徑), 23mm (1in) throat dia (喉徑)

PHYSICAL 箱體

Enclosure Construction 箱殼	15 mm Medium Density Fiberboard (中纖板)
Finish 表面	Wear-resistant textured light grey/black paint (灰白色或黑色耐磨點狀噴漆)
Grille 面罩	Powder coated perforated steel, foam backed (鐵網、內貼透氣棉)
Rigging 懸挂	7 x M8 internal rigging points
Input Connectors 連接器	2-way binding posts (兩位接線柱)
Dimensions 尺寸 H x W x D	360 mm x 560 mm x 350 mm
Net Weight 重量	19 kg

Overall dimensions

